

Today, "Vaccines were screaming at a ten year old girl. What a world." This absolutely unsightly scene illustrates exactly what Dr. **Jillian Horton** has been telling you since: in Canada, "politics is broken; the moral authority of our institutions is broken. The emergency brake that we thought was there to save us is broken, "in short, democracy is badly damaged. More disgusting is the fact that the police really do not seem to be at the service of the population but rather at the service of the crazy people who are trying by all means to make the pandemic last: the anti-masks, the anti-vax, the anti-everything ! So don't be naive any longer, follow Dr. **Joe Vipons** to help put pressure on the so-called authorities. Watch and share his videos available on youtube to learn more.

Aujourd'hui, "Des anti-vaccins criaient sur une fillette de dix ans. Quel monde". Cette scène absolument disgracieuse illustre exactement ce que Dr **Jillian Horton** vous explique depuis : au Canada, « la politique est brisée; l'autorité morale de nos institutions est brisée. Le frein d'urgence qu'on croyait être là pour nous sauver est cassé», bref, la démocratie est très endommagé. Plus dégoûtant est le fait que la police ne semble vraiment pas être au service de la population mais plutôt au service des tarés qui tentent par tous les moyens de faire perdurer la pandémie : les anti-masques, les anti-vax, les anti-tout! Alors, ne soyez plus naïfs, suivez le Dr **Joe Vipons** pour aider à mettre la pression sur les soi-disant autorités. Regardez et partagez ses vidéos disponibles sur youtube pour en apprendre plus.

<https://twitter.com/jvipondmd/status/1423753716927143936>

<https://www.thestar.com/opinion/contributors/2021/08/04/canadas-emergency-brake-is-broken.html>

<https://calgaryherald.com/pmn/news-pmn/canada-news-pmn/hajdu-pens-letter-to-alberta-asks-for-science-behind-plan-to-lift-covid-rules/wcm/9d557ac3-c022-4c6c-b75f-668c591e1736>

<https://twitter.com/NikkiFried/status/1423729338378330116>